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Çevreciler rant projesine karşı çıktı, Mustafa Günay destek verdi
GÜZELBAHÇE,

‘rantbahçe’ olmayacak
İZMİR’deki kamu arazilerinin Özelleştirme İdaresi eliyle

imara açılmasına tepki gösteren Güzelbahçe Belediye Başka-
nı Mustafa Günay, “Spor tesis alanı olan yeri konuta çevire-
rek yeni bir rant alanı yaratmaya çalışıyorlar. Güzelbahçe,
rantbahçe olmayacak. Buna izin vermeyeceğiz” diye konuş-
tu. S.8

Arp sanatçısı
Duru 2. oldu 

DÜNYACA ünlü arp sanatçısı ve pedagog Ceren
Necipoğlu anısına düzenlenen Ceren Necipoğlu İstanbul
Uluslararası Arp Festivali’nde İzmirli Arp sanatçısı Zeynep
Duru Güleç listeye adını yazdıran tek Türk finalist oldu ve
yarışmada ikinci oldu. S.6

Ege’de Kartalkaya önlemi 
76 kişinin hayatını kaybetmesine yol açan Bolu Grand Kartal Oteli’ndeki yangın ardından Ege Bölgesi’ndeki

oteller ve fabrikalar ne kadar güvenli? Sorusunu akla getirdi. CHP’li belediyeler, denetim sayılarını artırdı
İZMİR Büyükşehir Belediyesi

İtfaiye Dairesi Başkanlığı, alışve-
riş merkezleri, oteller, işyerleri ve
hastaneleri yangın riski açısından
denetlemeye başladı. Ekipler, ön-
celik güvenli tahliye önlemleri
üzerinde dururken, sesli siren
sistemleri ve yangın merdivenle-
rinin kurulmasının şart olduğu-
nu vurguladı.

Menteşe Belediye Başkanı
Gonca Köksal, özellikle Fethiye,
Marmaris ve Bodrum gibi turis-
tik bölgelerdeki oteller için yeni
bir denetim sürecine girileceğini
belirterek, büyükşehir ve ilçe it-
faiyelerinin yangın gibi afetlerde-
ki sorumluluklarına dikkat çekti.
S.3

85 bin ton çamur çıktı 
İZMIR Büyükşehir
Belediyesi’nin İzmir Körfezi’nin
temizlenmesine yönelik
çalışmaları kapsamında
yürüttüğü dip taramasında
bugüne kadar 85 bin ton
malzeme çıkarıldı.
Çalışmaların memnuniyet
verici olduğunu belirten
yurttaşlar ve balıkçılar kıyılarda
balıkların yüzdüğünü
gördüklerinde yaşadıkları
mutluluğu dile getirdi. S.6

“Ege Bölgesi stres biriktiriyor” “Ege Bölgesi stres biriktiriyor” “Ege Bölgesi stres biriktiriyor” “Ege Bölgesi stres biriktiriyor” “Ege Bölgesi stres biriktiriyor” 
JEOLOJI Mühendisi Aysun
Aykan, Çanakkale'nin Ayvacık
ilçesinde geçen hafta
meydana gelen depremle ilgili
yaptığı değerlendirmede,
"Marmara Bölgesi ve Ege
Bölgesi stres biriktiriyor. 7'ye
yakın büyük deprem
oluşturabilecek faylar var"
ifadelerini kullandı. S.7

Barajlarda kuraklık tehlikesi

>> 4’TE

175 bin  
kaçak Türk

MEHMET NMEZ

Ölenler suçlu

olabilir mi?

İZMİR'de son günlerde etkili olan yağışlara
rağmen barajlardaki doluluk oranları endişe
veriyor. Kentin içme suyu ihtiyacını karşılayan
Tahtalı Barajı'nda su miktarı yüzde 14 seviye-
lerine kadar geriledi. S.8

Yüzleri güldüren sözleşme
KARABAĞLAR Be-

lediyesi’nde Ekim ayın-
dan bu yana devam
eden Toplu İş Sözleşme-
si görüşmelerinde anlaş-
ma sağlandı. Toplam 888
çalışanı kapsayan bu
sözleşme, işçilerin yüzü-
nü güldürdü. S.2

İhtiyaç sahiplerini yalnız
bırakmayız    

SOSYAL yardımlarla vatandaşlarına
destek sağlayan Muğla Büyükşehir Beledi-
yesi, sosyal yardım desteğini, 50 milyon
825 bin TL’den 160 milyon TL’ye çıkardı.
S.4

AYDIN Bü-
yükşehir Bele-
diyesi ve ASKİ
ekiplerince
Bozdoğan il-
çesinde bugü-
ne kadar gün-
cel rakamlarla
806 TL değerinde yatırım yapıldı. Başkan
Özlem Çerçioğlu, “Yatırımlarımız, projeleri-
miz, çalışmalarımızla kentimize değer katı-
yoruz. Çalışmalarımıza devam edeceğiz”
ifadelerini kullandı. S.6

Bozdoğan’a 806 milyon
TL yatırım
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KARABAĞLAR Belediyesi iştiraki KARBEL
A.Ş. ile DİSK Genel İş Sendikası 5 No’lu Şube ara-
sında imzalanan sözleşme, ülkede yaşanan ekono-
mik kriz ve belediyelere yönelik tasarruf tedbirle-
rine rağmen önemli kazanımlarla tamamlandı.
Toplam 888 çalışanı kapsayan bu sözleşme, işçile-
rin yüzünü güldürdü.

ÇALIŞANLARA YÜZDE 37,21 ARTIŞ 
Yeni sözleşme ile çalışanların taban ücretlerine

yüzde 37,21 oranında artış sağlandı. Bu artışla bir-

likte şirket çalışanlarının en düşük maaşı, yan
haklarla birlikte 57.000 TL’ye yükseldi. İşçilerin
oylarıyla kabul edilen sözleşmede, çalışanların
sosyal haklarında da önemli iyileştirmeler yapıldı.

Kıdem zammı sayesinde çalışma yılına göre be-
lirlenen ek ücret artışı ile daha eşit çalışma şartları
sağlandı. Kadın çalışanların iş yaşamında destek-
lenmesi ve ayrımcılığın önlenmesi adına özel izin
düzenlemesi yapıldı. Çalışanların dinlenme ve
sosyal yaşam dengesi için yıllık izin süreleri artı-
rıldı. 

“Aile” vurgusu
Törende konuşan Başkan Helil Kınay, “İlçemiz-

de yaşayan ve çalışan herkesle büyük bir aileyiz.
Bu ailenin her ferdinin huzur ve mutluluğu bizim
önceliğimizdir. Emekçilerimizin haklarını gözeten
bu sözleşme ile daha güçlü, daha huzurlu bir Ka-
rabağlar için hep birlikte çalışmaya devam edece-
ğiz. TİS sürecinde, emekçilerimizin daha iyi ücret
koşullarına ulaşabilmesi için belediyemizin tüm
imkânlarını sonuna kadar zorladık” ifadelerini
kullandı.

Karabağlar’da işçilerin
yüzünü güldüren sözleşme

Belediyede
çalışan toplam
888 personeli

kapsayan
sözleşme,

işçilerin yüzünü
güldürdü

Bornova’da yerel üreticiye tam destek
BORNOVA Belediye Başkanı Ömer Eşki,

Bornova Tarımsal Kalkınma Kooperatifi
üyelerini ağırlayarak tarım ve hayvancılık
alanındaki projelerini anlattı. İlkini Pınarba-
şı’nda hayata geçirdikleri kent bostanlarının
sayısını beşe çıkarmayı hedeflediklerini be-
lirten Eşki, üreticilere hayvan desteği vere-
ceklerini kırsal mahallelerdeki belediye ara-
zilerinin tarımsal işbirliği ile değerlendirile-
ceğini ifade etti.

TAVUK VE KEÇİ DAĞITILACAK
Yerel üreticinin desteklenmesi için yürü-

tülen çalışmaların devam edeceğini belirten
Başkan Eşki, kırsal mahallelerde hayvancılık
alanında üreticilere yönelik projelerin hazır
olduğunu belirterek, “İlk etapta 1.000 tavuk
ve 300 keçiyi yerel üreticilerle buluşturaca-
ğız. Ayrıca Bornova Belediyesi’ne ait kırsal
arazileri de tarımsal işbirliği ile değerlendir-
mek istiyoruz” dedi.

DAYANIŞMA ARTIYOR 
Başkan Eşki, özellikle kadınların ekono-

mik hayatta daha fazla yer almasını hedefle-
yen kent bostanlarının Bornova’nın dört bir
yanında yaygınlaştırılacağını ifade etti. 

GÖREV ve sorumlulukları arasında yer al-
mamasına rağmen sosyal belediyecilik anlayı-
şıyla yurttaşlara sağlık hizmeti veren Gaziemir
Belediyesi, bu hizmetleriyle fark yaratıyor. Üc-
retsiz verdiği sağlık hizmetleriyle her yaştan
yurttaşın bu alandaki ihtiyaçlarını karşılayan
belediyenin, poliklinik hizmetinden 2024 yılın-
da 25 bin 56 hasta faydalandı. Belediyenin la-
boratuvarında 671 yurttaşa kan tahlili yapılarak
ihtiyaçlarına yanıt verildi. Belediye, poliklinik
hizmetlerinin yanı sıra Evde Hasta ve Yaşlı Ba-
kım, Hoş Geldin Bebek, Psikolojik Destek ve
Danışmanlık Hizmeti, Diyetisyen Hizmeti, Fizik
Tedavi Hizmeti gibi projelerle, yurttaşlara evle-
rinde de sağlık hizmeti veriliyor.

HOŞ GELDİN BEBEK PROJESİ
Belediye, Hoş Geldin Bebek Projesi kapsa-

mında annelere ve bebeklerine özel hizmet ve-
riyor. Proje kapsamında, hamilelik sürecinde

ve doğum sonrası ziyaret edilen annelerin ve
bebeklerin sağlığı takip ediliyor. İhtiyaç duyan
hastaları, diyetisyen ve fizik tedavi uzmanı da
evlerinde ziyaret ederek tedavi programı uygu-
luyor. Evde bakım ekibi, sağlık hizmetinin yanı
sıra kişinin ve yakınlarının hastalık hakkında
bilinçlenmesini ve eğitimli hale gelmesini sağlı-
yor. 3 bin 812 hastaya hizmet veren Evde Ba-
kım Ekibi, 2024 yılında 6 bin 167 kez tedavi
hizmeti verildi. Evde bakım hizmeti kapsamın-
da yurttaşları evlerinde ziyaret ederek kan
alma, şeker ölçümü, tansiyon ölçümü gibi iş-
lemler yapan belediyenin hemşireleri 6 bin 329
hastaya hizmet verdi. Hasta bakım personeli
ise sağlık hizmeti alan yurttaşlara bin 912 kez
kişisel bakım işlemi yaptı. İlçede yaşayanlar
ayrıca, Pozitif Yaşam Merkezinde verilen Psi-
kolojik Destek ve Danışmanlık Hizmeti kapsa-
mında vatandaşlar sıkıntılarını anlatıp psikolo-
jik destek alıyor.

25 bin hastaya ücretsiz sağlık hizmeti
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi
Başkanlığı yangın güvenliğini sağlamak için dene-
tim ve eğitim çalışmalarını sürdürüyor. Büyük
alışveriş merkezleri, oteller, iş yerleri veya hasta-
neler yangın riski açısından denetlenip uygunluk
raporu verilirken öncelik güvenli tahliye önlemleri
oluyor. Yangın güvenliği tedbirlerinde otel, fabri-
ka gibi alanlarda sesli siren sistemi de büyük önem
taşıyor.

IŞIKLI YÖN TABELASI HAYAT
KURTARIYOR

Binaların Yangından Korunması Yönetmeliği
kapsamında 30 ilçede yürüttükleri denetim çalış-
maları ve yangın güvenliği tedbirleri konusunda
bilgi veren İzmir Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
Daire Başkanı Yaşar Korkmaz, muhtemel bir yan-
gında insanların çıkışı rahatlıkla bulabilmesi için

ışıklı yön tabelası-
nın gerekliliğini
vurguladı. Kork-
maz, “Özellikle ko-
runumlu merdi-
venler mutlaka ol-
malı. Eğer baca sis-
temi yoksa, herhangi bir yangın anında duman ha-
vadan hafif olduğu için yukarı doğru birikerek
karbon monoksit zehirlenmesine neden oluyor.
Işıklı yön tabelası ile insanlar korunumlu merdi-
venlere, çıkışlara yönlendiriliyor. Büyük alışveriş
merkezlerinde, hastanelerde, otellerde binaların
acil durum eylem planları bulunuyor. Yurttaşlar
bu planlara dikkat etmeli. Bazı yerlerde odalara bu
plan asılı. Acil durumda kaçış yollarını gösteren
krokiler bulunuyor. Bunların asılıp asılmadığına
bakabilir ve kaçış yerlerini belirleyebilirler. Yangın
veya deprem esnasında binadan hızlıca ayrılabil-
mesi için bu planlara bakılmalı” dedi.

KAÇIŞ MERDİVENİ ZORUNLU
İzmir'de yangın raporu alamadığı için hizmete

giremeyen onlarca otelin bulunduğunu açıklayan
İzmir Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi Başka-
nı Yaşar Korkmaz, “Yüksekliği 15 metreyi geçen
işletmede, tek kaçış merdiveni yeterli değil. İkinci
bir kaçış merdiveni bulunmalı. Çünkü herhangi
bir acil durumda insanların aynı merdivenden tah-
liyesi çok zor. Oteller en çok bu nedenle yangın ra-

poru alamıyor. İkinci kaçış merdiveni bulunmu-
yorsa, buna yangın raporu vermemiz mümkün de-
ğil. Yine bazı binaların pansiyona çevrildiğini gö-
rüyoruz. Bu da büyük sıkıntı. Örneğin 5 katlı bir
binayı pansiyona çevirmeye çalışıyorlar. Ama it-
faiye raporu açısından bu yapılar uygun olmuyor.
Otel veya pansiyon olarak inşa edildiğinde, du-
rum değişiyor. Tedbirler buna göre alınıyor” dedi.
Doğal Afet Eğitim Simülasyonları, gerçeğe yakın
müdahale teknikleriyle, eğitime katılanlar afetlere
hazırlıyor. Eğitim Şube Müdürlüğü, 2024 yılında
muhtarlar ve öğrenciler de dahil toplam 31 bin 280
kişiye eğitim verdi.

Ege’de yangın güvenliğine
sıkı denetim

Her gün 250 haneye sıcak yemek

SEFERİHİSAR Belediyesi Tepecik Kadın
Eli Mutfağı'nda, belediye çalışanları ve Do-
kuz Eylül Üniversitesi Seferihisar Gastrono-
mi ve Mutfak Sanatları Bölümü öğrencileri
tarafından belirlenen sağlıklı menüler, hij-
yen kurallarına uyularak titizlikle hazırlanı-
yor. Aşevi çalışanları günlük kalori hesabını
göz önüne alarak haftanın her günü birbi-
rinden lezzetli yemekleri pişiriyor. Hazırla-
nan yemekler ihtiyaç sahibi yaşlı ve engelli
vatandaşlara belediyeye ait araçlar ile ulaştı-
rılıyor.

HER EVE SICAK YEMEK 
Seferihisar’da komşusu aç iken tok uyu-

maya karşı duran Seferihisar Belediye Baş-

kanı İsmail Yetişkin “Vatandaşımız ekono-
mik kriz dolayısıyla yorulmuş durumda. Bu
nedenle öncelikli görevimiz sosyal dayanış-
ma bütçelerini artırmak. Seferihisar’da göre-
ve geldiğimiz andan itibaren “Seferihisar’da
kaynamayan tencere bırakmayacağız” diye-
rek vatandaşın yanında olduk. Hemşerileri-
mizin memnuniyetlerini gördükçe, duyduk-
ça mutlu olduk. Sosyal belediyecilik anlayı-
şımızla yolumuza devam edecek, komşula-
rımızın yanında olmaya devam edeceğiz”
şeklinde konuştu. Sosyal yardımlardan ya-
rarlanmak isteyen vatandaşlar, uygun kri-
terlere sahip olmaları halinde Seferihisar Be-
lediyesi Sosyal İşler Müdürlüğü’ne başvu-
ruda bulunabiliyor.
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İzmir’de 2024'te 3 bin 900 işyeri yangın
yönünden denetlendi. Şartlara uyan
kurumlara çalışabilir ruhsatı verildi

Sosyal Belediyecilik anlayışını ilçenin tüm mahallelerinde uygulamayı sürdüren
Seferihisar Belediyesi ihtiyaç sahibi komşularının günlük 3 öğününü karşılıyor

Konut satışı yüzde
22.8 arttı

TÜRKİYE İstatistik Kurumu (TÜİK) verile-
rine göre, İzmir’de konut satışları 2024 yılın-
da bir önceki yıla göre yüzde 22,8 artarak
80 bin 398 olarak gerçekleşti.

TÜİK, Türkiye genelinde 2024 yılında
gerçekleşen konut satış oranları bilgilerini
paylaştı. Verilere göre, Türkiye genelinde ise
konut satışlarının 2024 yılında bir önceki yıla
göre yüzde 20,6 oranında artarak 1 milyon
478 bin 25 olduğu açıklandı. Konut satış sa-
yısının en fazla olduğu iller sırasıyla 239 bin
213 ile İstanbul, 134 bin 46 ile Ankara ve 80
bin 398 ile İzmir olurken, en az olduğu iller
sırasıyla 755 ile Ardahan, 958 ile Hakkari ve
999 ile Bayburt olarak gerçekleşti. İzmir’de
ise konut satışlarının 2024 yılında bir önceki
yıla göre yüzde 22,8 artarak 80 bin 398 ola-
rak gerçekleştiği bildirildi. 

Sancaklı’ya futbol
sahası geliyor!

MAHALLELERDEKİ ihtiyaçları yerinde
tespit etmek için ilçeyi adım adım dolaşan
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız Ünsal,
vatandaşlar tarafından kendisine iletilen ta-
lepleri de tek tek yerine getiriyor. Ünsal, ge-
çen aylarda Sancaklı’ya yaptığı ziyarette fut-
bol sahası ile oyun alanı isteyen çocuk ve
gençlerin talebini de karşılıksız bırakmadı.
Toplam bin 100 metrekarelik alan üzerinde
mini çim futbol sahası, yeşil alan ve oyun
parkı kurulması için çalışmalara başlandı.
Sahanın çevre betonları atılırken, tüm demir
aksamlar Park ve Bahçeler Müdürlüğü’nün
atölyelerinde üretildi. Yakın zamanda da
montaj ve rulo çim serim işlemlerine geçile-
cek. Sahanın yanındaki park komple revize
edilerek, oyun grubu yerleştirilecek. Ağaç di-
kimi ve peyzaj düzenlemeleri de yapılarak,
bölgeye değer katacak keyifli bir sosyal alan
yaratılacak.

ÇİBEM'de sınavlara
hazırlık hızlandı

ÇİĞLİ Belediyesi Eğitim Merkezi (Çİ-
BEM), sömestr tatilinde de öğrencilerin gele-
ceğine ışık tutmaya devam ediyor. LGS (Li-
selere Geçiş Sınavı) ve AYT (Alan Yeterlilik
Testleri) hazırlıkları için özel olarak düzenle-
nen hızlandırma kursları, yoğun bir tempoda
ve uzman eğitmen kadrosu rehberliğinde
tüm hızıyla sürüyor. Çiğli Belediye Başkanı
Onur Emrah Yıldız, “Uzman eğitmen kadro-
muz ve özel olarak hazırlanmış programları-
mızla, çocuklarımızın sömestr dönemini en
verimli şekilde geçirmenizi sağlamak için ça-
lışıyoruz” dedi. ÇİBEM tarafından düzenle-
nen hızlandırma kurslarına yüzlerce öğrenci
katılım sağlıyor. Bu kurslarda öğrencilere sa-
dece akademik destek sunulmakla kalmıyor,
onlara aynı zamanda motivasyon ve özgü-
ven de aşılanıyor. Yoğunlaştırılmış program-
lar sayesinde öğrenciler, sömestr tatilini hem
verimli bir şekilde değerlendiriyor hem de he-
deflerine bir adım daha yaklaşıyor.

Çiğli Belediyesi’nin önceliği sağlık
Çiğli Belediye Başkanı Onur
Emrah Yıldız: Bu çalışmalar,

insan odaklı belediyecilik
anlayışımızın bir

yansımasıdır
ÇİĞLİ Belediyesi, vatandaşlara yönelik sağlık ve

sosyal destek hizmetlerinde öncü olmaya devam edi-
yor. Belediye bünyesinde faaliyet gösteren Sağlık İşleri
Müdürlüğü, 2024 yılı boyunca 7 bin kişiye çeşitli alan-
larda hizmet sundu. 

Fiziksel danışmanlıktan dil terapisine, evde sağlık
hizmetinden hasta nakil ambulansına kadar geniş bir
yelpazede sunulan bu hizmetler, vatandaşların hayatını
kolaylaştırmayı amaçlıyor. Belediyenin hizmetlerinden
yararlanmak isteyen vatandaşlar belediyenin resmi in-
ternet sitesi üzerinden başvuru formlarına ulaşabilirler.
Sağlık İşleri Müdürlüğü, Uğur Mumcu Mahallesi’nde
bulunan merkezde vatandaşların fiziksel aktivitelerini
düzenlemeye yönelik özel programlar sunuyor. 

HASTA VE ENGELLİ NAKİL
AMBULANSI HİZMETLERİ

Hasta Nakil Ambulansı ile bir yılda bin 100 kişiye,

engelli hasta nakil ambulansı ile ise 2 bin kişiye hizmet
sağlandı. Hasta ve engelli nakil ambulanslarından ya-
ralanmak isteyenler hafta içi 08.30-17.30 saatleri ara-
sında belediyenin çağrı merkezini arayabilirler. Özellikle
yaşlı ve dezavantajlı bireylerin ihtiyaçlarına yönelik ola-
rak sunulan evde sağlık hizmetleri kapsamında, vatan-
daşların tansiyon, nabız, oksijen ölçümü gibi vital bulgu
değerlendirmeleri yapılıyor. Bu kapsamda bir yılda 550
kişinin evine gidilerek temel sağlık hizmeti verildi. 

BİRÇOK FARKLI ALANDA HİZMET
VERİYORUZ

Çiğli Belediye Başkanı Onur Emrah Yıldız, sunulan
hizmetlerle vatandaşların sağlık ve sosyal yaşam kali-
tesini artırmanın hedeflendiğini belirtti. Yıldız, “Çiğli Be-
lediyesi, ilçe sakinlerinin yanında olmaya ve ihtiyaçları-
na çözüm üretmeye devam ediyor. Sağlık ve sosyal
hizmetler konusunda vatandaşlarımızın yanında ol-
maktan büyük bir mutluluk duyuyoruz. Sağlık İşleri Mü-

dürlüğümüz aracılığıyla yıl boyunca binlerce vatandaşı-
mıza farklı alanlarda destek sunduk. Hastalarımızın ve
engelli vatandaşlarımızın ambulans nakil ihtiyaçların-
dan, evde sağlık hizmetlerine; dil ve konuşma terapisin-
den öğrenci ve yaşam koçluğuna kadar çok çeşitli hiz-
metlerle halkımızın hayatını kolaylaştırmayı amaçlıyo-
ruz. Bu çalışmalar, insan odaklı belediyecilik anlayışı-
mızın bir yansımasıdır. Çiğli’de her bir vatandaşımıza
ulaşmayı ve onların ihtiyaçlarına yanıt verebilmeyi gör-
evimiz olarak görüyoruz. Sağlık hizmetleri başta olmak
üzere, tüm sosyal hizmetlerimizle Çiğli’nin her köşesin-
de halkımızın yanında olmaya devam edeceğiz” diye
konuştu. n BU BİR İLANDIR
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SOSYAL yardımlar aracılığıyla ihtiyaç sahibi
vatandaşlarına önemli destek sağlayan Muğla
Büyükşehir Belediyesi, 2024 yılında 13 bin 602 ai-
leye toplamda 50 milyon 825 bin TL değerinde
sosyal yardım desteğinde bulundu. Büyükşehrin
mevcut sosyal destek projeleri arasında Emekli-
lere Destek Paketi, Halk Kart Desteği, Anne Kart
Desteği, Nakdi Yardımlar, Öğrenci Beslenme
Çantası Desteği, Karakış Destek Paketi, Bayram
Desteği, Ulaşım Desteği, Kırtasiye Desteği, Okul
Kıyafet Desteği, Sınav Ücreti Desteği ve Hoş Gel-
din Bebek Desteği gibi pek çok önemli hizmet
bulunuyor. Halk Kart ile Sosyal Dayanışma Güç-
leniyor Sosyal belediyecilik kapsamında Büyük-
şehrin hayata geçirdiği halk kart kapsayıcı yapı-
sıyla pek çok sosyal destek paketini bir araya ge-
tirerek ihtiyaç sahibi ailelere önemli bir destek
sağlıyor. Uzman ekipler tarafından belirlenen ih-
tiyaç sahibi ailelere verilen Halk Kart, il genelin-
de geniş bir kesime ulaşarak temel ihtiyaçların
karşılanmasına olanak tanıyor.

DESTEK ÜÇ KATTAN FAZLA ARTTI
Kıyı Ege Belediyeler Birliği ve Muğla Büyükşe-

hir Belediye Başkanı Başkan Aras, şu ifadeleri kul-
landı: "Sosyal belediyecilik vatandaşlarımızın ihti-
yaçlarına yanıt vermek, onlara daha iyi bir yaşam
sunmak için çalışmayı gerektirir. Genişletilen bütçe

ile daha fazla ihtiyaç sahibi vatandaşımıza destek
olmak istiyoruz.  İhtiyaç sahibi vatandaşlarımızı
yalnız bırakmamak, tüm Muğlalıların eşit hizmet
almasını sağlamak bizim en büyük önceliğimizdir.
Eğitimden sağlığa, gıdadan temel ihtiyaçlara kadar
geniş bir yelpazede sunduğumuz destekleri büyü-
terek, daha güçlü bir dayanışma kültürü oluştura-

cağız. Sosyal destek projelerimizi büyüterek, daha
kapsayıcı ve sürdürülebilir bir belediyecilik anlayı-
şıyla ilerliyoruz. Birlikte daha güzel bir geleceğe
yürüyeceğiz "

Muğla’da sosyal yardım desteği yüzde 400 arttı

Y
üreklerimizi dağlayan Kartal-
kaya otel faciası, hepimizi bir
kez daha derinden sarsarken

suçun ve sorumluluğun kimde ol-
duğu sorusu üzerinde tartışmalara
yol açtı.

Ama bu tartışmaların bir yönü, in-
sanın aklını durduracak kadar alaycı
bir yere varıyor: 

Ölenler suçlu olabilir mi?
Şimdi bir an düşünelim: 
Bir otel odası kiralarken, “Bu ote-

lin yangın merdivenleri yönetmeliğe
uygun mu?

Duman sensörleri çalışıyor mu?
Acil çıkış kapısı kilitli mi?” diye soru-
yor muyuz? 

Hayır. 
Belki de sormadığımız için, hukuk

ölenleri suçlu bulacak, kim bilir?
“Kendi can güvenliğinizi neden

denetlemediniz?”
Aileler, giden canları için dava

açacak, suçluların cezalandırılma-
sını isteyecek. En azından sorumlu-
ların ceza alması acılarını
dindirmese de bir damla su serpe-
cek.

Ama, suçlunun değil mağdurun
daha çok suçlandığı ülkemizde bu
olayda farklı sonuçların çıkma ihti-
mali var tabii...

Mahkeme salonunda, ölenlerin
yakınlarına soğukkanlı bir şekilde bu
sorunun yöneltildiğini düşünün.
Sanki tüm denetim mekanizması,
vatandaşın omuzlarına yüklenmiş
gibi.

Eğer bir otelde konaklayacak
kadar cesursanız, yangın tüsündeki
boğulmanız için suçu da kendinizde
aramalısınız, öyle mi? Bu mantığa
göre, bir asansöre binmeden önce
çelik halatların aşınıp aşınmadığını
kontrol etmememiz de bizim hata-
mız olmalı.

Şu soruyu sormak gerekiyor: Va-
tandaşın güvenliğini sağlamak için
otel işletmecileri, belediye ve devle-
tin ilgili kurumları ne için var?

Otel Denetimleri: Bakanlık Ne-
rede?

Bu olayda sürekli belediye algısı
yaratılıyor, ama otellerin denetimi
Bakanlık’nın sorumluluğunda değil
mi? 

Yangın yönetmeliği, duman sen-
sörleri ve acil çıkış kapıları gibi ha-
yati önlemleri kim kontrol ediyor?

Bu noktada denetim eksiklikleri
varsa, sorumlu olan Bakanın istifa
etmeyi düşünmesi gerekmez mi?
Suçu belediyeye yıkmak, sorumlu-
luğu gizleme çabasından başka bir
şey değil.

Ayrıca, Bakanlık yetkililerinin
"Otelde denetim yetkisinin kimde ol-
duğunun belirlenmesi için 10 gün
gerek" açıklaması bir skandaldır.
Neden 10 gün bekleniyor? 

İşlemesi gereken denetim meka-
nizmaları ve ilgili mevzuat bu kadar
belirsiz mi?

Yüksek sorumluluk gerektiren bu
durumda, bu kadar uzun bir süre
beklemek kabul edilebilir değil.

Soma Faciası’ndan Alınan
Dersler (!)

Kartalkaya faciası, Soma maden
kazasını anımsatıyor. 

Orada da sorumlular yargılandı,
ama çıkan sonuç: 

Firma sahiplerine adeta ceza indi-
rimi verildi.

Kazada hayatını kaybeden işçile-
rin, "Neden o madende çalıştınız?
Denetlemediniz mi?” diye sorgulan-
mamış olmaları bir teselli (!) çünkü
mantık bu yöne doğru ilerliyor.

Asıl Soru: Sorumlu Kim?
Hukuk sistemi, vatandaşın temel

haklarını korumak için mi var, yoksa
vatandaşı korumasız bırakmak için
mi?

Bir otel işletmecisinin maliyeti dü-
şürmek için yangın önlemlerini hiçe
saymasının sorumluluğu, o otelde
bir gece konaklamak isteyen masum
insanların üzerine yıkılamaz.

Bakın rakamlara... 
Türkiye’de 2003’ten bu yana 24

facia olmuş, bu facialarda "resmi ve-
rilere göre" 54 bin 780 kişi hayatını
kaybetti. 

İstifa eden yetkili sayısı ise sıfır... 
Şaka gibi değil mi?
Son sözümüz, yargıya: 
Sorumlu olanların kim olduğunu

hepimiz biliyoruz; yeter ki hukuk da
hatırlasın.

minmez@gmail.com

MEHMET İNMEZ

Ölenler suçlu
olabilir mi?ÇYDD’Lİ ÖĞRENCİLERE

KARNE HEDİYESİ

KUŞADASI’nda karnelerini alan bin-
lerce öğrenci, 31 Ocak’a kadar sürecek
olan yarıyıl tatilinin heyecanını yaşama-
ya başladı. Kuşadası Belediyesi de
ÇYDD’den eğitim bursu alan 7-14 yaş
arasındaki 22 öğrenci için kentin farklı
noktalarına gezi düzenledi. Bu kapsam-
da çocukların ilk durağı Kuşadası Evcil
Hayvan Bakım ve Rehabilitasyon Merke-
zi oldu. Merkezde görevli veterinerlerden
sokak hayvanlarına yönelik gerçekleştiri-
len çalışmalar, sağlık durumları ve ba-
kımlarıyla ilgili bilgi alan çocuklar, yavru
kedi ve köpekler başta olmak tüm hay-
vanlarla yakından ilgilendi. Öğrenciler
daha sonra tarımsal üretimin yapıldığı
Adabahçe, Mineral ve Fosil Müzesi, De-

niz Ticaret Tarihi Müzesi ile Necati Kork-
maz Mikro Minyatür Sanat Merkezi ve
Sergi Alanı’nı dolaştı. Gezinin sonunda
öğrenciler, Başkan Ömer Günel’e teşek-
kür etti. 

Çağdaş Yaşamı Destekleme Derne-
ği’nin kendileri için çok önemli olduğunu
belirten Kuşadası Belediye Başkan Yar-
dımcısı Seyfi Seyhan Suvari, “Ülkemizde
ÇYDD Atatürk İlke ve İnkilapları’na bağlı
öğrencilerin yetişmesinde büyük bir rol
oynuyor. Biz de yetki ve imkanlarımız
dahilinde öğrencilerimize bu tür sürpriz-
ler hazırlayıp, başarılarını taktir etmeye
çalışıyoruz. Tüm öğrencilerimize Başka-
nımız Ömer Günel adına iyi tatiller diliyo-
rum” diye konuştu. n BU BİR İLANDIR

KUŞADASI’NDA TATİL ÇOCUKLAR İÇİN HER MEVSİM GÜZEL 
YAŞAMA geçirdiği projelerle 7’den 70’e tüm kent

sakinlerine kaliteli hizmet sunmak için çalışan Kuşada-
sı Belediyesi, 2024-2025 eğitim ve öğretim yılının ilk
dönemini tamamlayarak karnelerini alan küçük hemşe-
rilerini bu yıl da unutmadı. Kuşadalı çocukların ara tatil-
lerini bir yandan eğlenirken bir yandan da öğrenerek
geçirmelerini sağlamak amacıyla hafta boyunca farklı
noktalarda çeşitli tiyatro ve sinema gösterimleri ile atöl-
yeler düzenleyen Kuşadası Belediyesi, minik hemşeri-
lerinin yüzünü güldürdü. 

EĞLENEREK ÖĞRENDİLER
Çocuklar için düzenlenen atölyelerin adresi Kuşada-

lı İbramaki Sanat Galerisi ile SEYAKMER Dijital ve Ma-
teryal Çocuk Kütüphanesi oldu. Taş boyama ve origa-
mi atölyelerine katılan farklı yaş gruplarından çocuklar
eğlenceli saatler geçirme şansı yakaladı.

KİTABIN BÜYÜLÜ DÜNYASINA
YOLCULUK 

Kuşadası Belediyesi ile Kuşadası Eğitim ve Geliştir-
me Vakfı iş birliğinde 2020 yılında açılan Sevil-Yaşar
Altaş Eğitim ve Kültür Merkezi (SEYAKMER) Dijital ve
Materyal Çocuk Kütüphanesi, yılın her döneminde ol-
duğu gibi sömestr tatilinde de Kuşadalı çocukların uğ-
rak noktası oldu. SEYAKMER, sunduğu konforlu ders
çalışma ortamı ve zengin kaynak çeşitliliği ile ara tatil
boyunca çocukların en sık ziyaret ettiği mekânların ba-
şında geldi. Sahip olduğu mobil uygulama aracılığıyla
basılı kitap dışında Kuşadası’nda ikamet eden ve ken-
te turizm amaçlı gelen çocuklar için 35 binin üzerinde
dijital kitap ve yayına ulaşma olanağı sunuyor.  

BİLGİNİN ADRESİ: KÜTÜPHANE VE
KİTAP KAFE 

Başkan Ömer Günel tarafından çocuklar için kente
kazandırılan önemli mekânlardan olan Kütüphane ve

Kitap Kafe de ara tatil döneminde Kuşadalı çocukların
uğrak noktası oldu. İkiçeşmelik Mahallesi’nde yapılan
Cafer Kotan Yaşam Parkı’nın içerisinde bulunan Güler
Aydın Süzgeç Sosyal Tesisleri bünyesinde yer alan Kü-
tüphane ve Kitap Kafe küçük ziyaretçilerine ders çalı-
şıp kitap okumak için sunduğu sessiz ve uygun ortamı
tercih nedeni oldu. Üyelerine ödünç kitap alma olanağı
da sunan Kuşadası Belediyesi Kütüphane ve Kitap
Kafe, 8 adet internet erişimli bilgisayarı ve yazıcıları ile
öğrencilerin ödev ve araştırmalarını yapabilmelerini de
sağladı. n BU BİR İLANDIR

04.qxp_QUARKXPRESS (8.5) SABLON 67 LIK BOBIN  27.01.2025  18:09  Page 1



12 Mart 2024 Salı YEREL SEÇ M 5YEREL YÖNETİMLER28 Ocak 2025 Salı

Aydın Büyükşehir Belediyesi tarafından Kuşadası’ndan Buharkent’e
kadar Aydın’ın tüm ilçelerinde hayata geçirilen çalışmalar devam ediyor

BÜYÜKŞEHİR Belediyesi Çevre Koruma ve
Kontrol Dairesi Başkanlığı ekipleri, Kuşadası ilçe-
sinde kapsamlı çevre bakım çalışması gerçekleştir-
di. Çalışmalar kapsamında cadde ve bulvarlarda
çalışma gerçekleştiren ekipler, otobüs duraklarını
da pırıl pırıl yaptı. 6 araç ve 30 personel ile gerçek-
leştirilen hummalı çalışmalar vatandaşlardan da
tam not aldı. Tüm ilçelerde olduğu gibi Kuşada-
sı’nda da kırsal mahallelerden kent merkezine ka-
dar kentin dört bir yanında Büyükşehir Belediye-
si’nin hizmetleri aralıksız olarak vatandaşlara ulaştı-
rılıyor. Büyükşehir Belediyesi’nin mesai mefhumu
gözetmeksizin gerçekleştirdiği hizmetler ile kaza-
nan Kuşadası ve Kuşadası’nda yaşayan vatandaş-
lar oluyor.

VATANDAŞLARIMIZA
HİZMETLERİMİZİ ULAŞTIRMAYI

SÜRDÜRECEĞİZ
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çer-

çioğlu, kent genelinde çevre temizliği ve bakım faa-
liyetlerinin devam edeceğini belirterek, “Hemşehri-
lerimize hizmetlerimizi ulaştırmaya, çalışmalarımız
ile kentimize değer katmaya devam ediyoruz. Aydın
için çalışmaya, vatandaş odaklı belediyecilik hiz-
metlerimizi sürdürmeye devam edeceğiz" ifadelerini
kullandı.

Çalışmalardan memnuniyet duyduklarını belirten

vatandaşlar, Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu’na teşekkür etti.
n BU BİR İLANDIR

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU KUŞADASI’NDA ÇEVRE
BAKIM ÇALIŞMALARINI SÜRDÜRÜYOR

AYDIN'IN SULTANLARI, BEŞİKTAŞ'I
3-0 FARKLA YENDİ 

SICAK ÇORBA İKRAMI HER GÜN
BİNLERCE VATANDAŞA ULAŞIYOR

17 ilçe yol çalışmaları devam ediyor

Aydın Büyükşehir Belediyespor Kadın Voleybol Takımı,
Beşiktaş'ı büyük bir farkla yenerek çıkışını sürdürdü: 3-0

AYDIN’IN Sultanları, Aydın Mimar
Sinan Kapalı Spor Salonu’nda oynanan
karşılaşmayı baştan sona önde götür-
dü. Oldukça heyecanlı geçen ilk seti
25-20 önde kapatan Aydın'ın Sultanları,
heyecan dolu ikinci sette de rakibine
şans tanımadı ve 33-31 kazandı. Üçün-
cü sette de rakibine üstünlük kuran Ay-
dın'ın Sultanları, bu seti 25-23 önde ka-
patarak maçı 3-0 gibi net bir skorla ka-
zandı.

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu “Güçlü bir rakip karşı-
sında başarılı bir oyun sergileyen takı-
mımızı tebrik ediyorum ve

bu başarılarının devam etmesini dili-
yorum. Değerli Aydınlılar da Aydın'ın
Sultanlarını yalnız bırakmayarak bu ga-
libiyete büyük bir destek sağladılar.Bun-
dan sonraki maçlarda da tüm Aydınlıla-
rı, Sultanlarımızın zaferlerine ortak ol-
maya davet ediyorum” diye konuştu.

Maçı tribünden izleyen Aydın Büyük-
şehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğ-
lu maç sonunda takımı tebrik etti.
n BU BİR İLANDIR

AYDIN Büyükşehir Belediyesi’nin sıcak çorba ik-
ramı bugün de 4 ilçe ve 11 farklı noktada on binden
fazla pazarcı esnafı ve vatandaşa ulaştırıldı. Nazilli,
Germencik, Efeler ve Çine ilçelerinde gerçekleştiri-
len ikramdan alan vatandaşlar, Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu’na teşekkür etti.

Başkan Çerçioğlu, sosyal belediyecilik projeleri
ve vatandaş odaklı hizmetleri ile Aydınlıların yanın-
da olmaya devam ediyor. Kış mevsiminin gelmesiy-
le birlikte hava sıcaklıklarının düşmesinin ardından
Büyükşehir Belediyesi, her yıl olduğu gibi bu yıl da
vatandaşların ve pazarcı esnaflarının yüzünü gül-
düren ikramlarına devam ediyor.

7’den 70’e tüm vatandaşlar için gerçekleştirilen
sıcak çorba ikramı içleri ısıtıyor, pazarcı esnafı tara-
fından takdirle karşılanıyor. n BU BİR İLANDIR

KENTE yeni yollar kazandırmak ve mevcut
yolları yenilemek için çalışmalarını sürdüren Ay-
dın Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Dairesi Yol
Yapım ve Bakım Şubesi ekipleri, Efeler ilçesi Me-
sudiye Caddesi’nde kazı çalışmalarına başladı.

Fen İşleri Dairesi Yol Yapım ve Bakım Şubesi
ekipleri, Mesudiye Caddesi’nde kazı çalışmalarını
sürdürüyor. Ekipler, kazı çalışmalarının ardından
sıcak asfalt serimine başlayacak. Hızla tamam-
lanması planlanan asfalt seriminin ardından sürü-
cü ve yayaların güvenliği için çizgi ve logo çalış-

maları yapılacak olan cadde, daha modern ve
daha güvenli haliyle vatandaşların hizmetine su-
nulacak. Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Öz-
lem Çerçioğlu, kent genelinde çalışmalarına de-
vam edeceklerini belirterek, “Hemşerilerimizin en
iyiyi hak ettiğini bilerek çalışmalarımızı sürdürüyo-
ruz. Vatandaşlarımızdan aldığımız güç ile Aydını-
mızı hizmetlerimiz ile buluşturuyor, yatırımlarımızı
hayata geçiriyoruz. Güzel kentimiz için çalışmaya
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.
n BU BİR İLANDIR

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU’NDAN MİRAÇ KANDİLİ HAYRI
AYDIN Büyükşehir

Belediyesi, Miraç Kandili’nde
Aydınlı vatandaşlara helva
hayrında bulundu. 

Büyükşehir Belediyesi,
her yıl olduğu gibi bu yıl da
Miraç Kandili'nde vatandaş-
lara helva hayrında bulun-
du. Büyükşehir
Belediyesi’nin gelenekselle-
şen helva hayrı Efeler ve
Söke ilçelerinde binlerce
vatandaşa ulaştırıldı.

Vatandaşların kandilini
kutlayan Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu, "Miraç Kandili’nin
tüm insanlığa sağlık, barış
ve huzur getirmesi dileğiyle.
Miraç Kandilimiz mübarek
olsun" dedi. Vatandaşlar,
helva hayrı için Başkan
Çerçioğlu’na teşekkür etti.
n BU BİR İLANDIR
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Tarama çalışmaları Körfez
için umutları yeşertti

Arp sanatçısı Duru festivalde 2. oldu                            

Bozdoğan’a 806
milyon TL yatırım

RİO de Janerio’da verdiği konserden dö-
nerken, Air France Havayolları’na ait uça-
ğın Atlas Okyanusu’na düşmesi sonucu ya-
şamını yitiren Anadolu Üniversitesi Devlet
Konservatuarı öğretim görevlisi ve Arp Sa-
nat Dalı Başkanı, dünyaca ünlü arp sanatçı-
sı ve pedagog Ceren Necipoğlu anısına dü-
zenlenen Ceren Necipoğlu İstanbul Ulus-
lararası Arp Festivali, bu yıl ikinci kez ger-
çekleşti.

Sanatçının ablası Ayşe İmre Tüylü’nün
önderliğinde düzenlenen festival, 5 gün bo-
yunca 30 farklı ülkeden 75 sanatçıyı ve genç

müzisyeni İstanbul’da ağırladı.
Solo Arp Yarışması- Young Hope (12-17

yaş) ve Solo Arp Yarışması- Young Artist
(18-24 yaş) isimleriyle düzenlenen ödül ya-
rışması 2 aşamalı olarak başladı ve Solo Arp
Yarışması Young Hope Kategorisi'nde 10'u
farklı ülkeden ve 6'sı Türk olmak üzere 16
yarışmacı yer aldı.

2. aşamada da 6 yarışmacının ödüllendi-
rildiği yarışmada İzmirli Arp sanatçısı Zey-
nep Duru Güleç listeye adını yazdıran tek
Türk finalist oldu ve yarışmada ikincilik
ödülü kazandı.

KUŞADASI Belediyesi, Başkan Ömer Gü-
nel’in göreve gelmesi ile birlikte kentte faali-
yet gösteren yerel üreticilerin yaşadığı ekono-
mik sıkıntıyı hafifletmek amacıyla gerçekleş-
tirdiği desteklere bir yenisini daha ekledi. Bu
kapsamda Güzelçamlı Mahallesi’ndeki arıcı-
lara 5 kovan, 1 çift eldiven, 1 duman körüğü
ve 1 maskeden oluşan malzeme desteğinde

bulunuldu. Malzeme dağıtımına Belediye
Başkan Yardımcısı Seyfi Seyhan Suvari, Bele-
diye Meclis Üyeleri Birtan Tütüncü ve Gül-
den Akbulut da katıldı. Malzemelerini alan
arıcılar, Başkan Ömer Günel’e teşekkür etti.

“YEREL ÜRETİCİNİN HER
ZAMAN YANINDAYIZ”

Kuşadası Belediye Başkan Yardımcısı Seyfi
Seyhan Suvari, Kuşadası’nın turizmin yanı
sıra aynı zamanda tarım ve hayvancılık kenti
de olduğunu belirterek, “Güzelçamlı Mahal-
lemiz arıcılık faaliyetinin çok yoğun olarak
yapıldığı bir bölge. Güzelçamlı’nın balı da
çok değerli ve birçok hastalığa iyi geliyor.
Daha önce balıkçı esnafına malzeme yardı-
mında bulunmuştuk. Başkanımız Ömer Gü-
nel, yerel üreticilere destek vermeyi çok
önemsiyor. Yeni yılın sizler için bereketli geç-
mesini diliyorum” diye konuştu.

AYDIN Büyükşehir Belediyesi Su ve Kanalizasyon
İdaresi (ASKİ) Genel Müdürü Hakan Olkaç, Genel Se-
kreter Yardımcıları Zafer Uçar ve Burak Örnek ile Fen
İşleri Dairesi Başkanı Ufuk Serdar Özmen, Bozdoğan
Belediye Başkanı Mustafa Galip Özel’i ziyaret ederek
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu
tarafından Bozdoğan ilçesine gerçekleştirilen yatırım ve
çalışmaları değerlendirdi. Ziyarette, Başkan Çerçioğlu
tarafından Bozdoğan ilçesine kazandırılan güncel de-
ğerle 806 milyon Türk Lirası değerindeki yatırımlar de-
ğerlendirildi. Büyükşehir Belediyesi ve ASKİ, Bozdo-
ğan’ın dört bir yanında 286 kilometre uzunluğunda alt-
yapı ve 378,5 kilometre uzunluğunda yol çalışmasını
tamamlayarak ilçe halkına kazandırdı.

Belediye Başkanı Mustafa Galip Özel, Bozdoğan’a
kazandırılan Büyükşehir Belediyesi Hizmet Binası, Katı
Atık Aktarma İstasyonu, Atık Su Arıtma Tesisi, Ata to-
humlarından fide üretimi gerçekleştirilen Yerel Tarım
Ürünleri Serası ile Arapapıştı Kanyonu nedeniyle Baş-
kan Çerçioğlu’na teşekkür etti.

TÜM İLÇELERE HİZMET
Başkan Çerçioğlu, Büyükşehir Belediyesi ve ASKİ

tarafından gerçekleştirilen yatırım ve çalışmaların de-
vam edeceğini belirterek, “Güzel Aydınımızın tüm ilçe-
lerinde olduğu gibi Bozdoğan’da da çalışmalarımıza hız
kesmeden devam ediyoruz. Yatırımlarımız, projeleri-
miz, çalışmalarımız ve hizmetlerimiz ile hemşerilerimi-
zin yanında oluyor, kentimize değer katıyoruz. Çalış-
malarımıza devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.

İZMİR Büyükşehir Belediyesi İZSU Genel
Müdürlüğü, İzmir Körfezi’nde sirkülasyonu sağ-
layarak, denizin temizlenmesinde önemli rol oy-
nayacak dip tarama çalışmalarını gece gündüz
sürdürüyor. Aralık ayında başlayan çalışmalar
kapsamında bugüne kadar Körfez’in tabanından
85 bin ton çamur çıkarıldı. Çalışmaların güzel so-
nuçlar doğuracağına inandıklarını belirten yurt-
taşlar denizin renginin açılmaya başladığını ve
koku duymadıklarını dile getirdi. İZSU Genel
Müdürlüğü Haziran ayına kadar Peynircioğlu
Deresi ağzı ve Körfez’in kuzey aksını kapsayan
bölgede ilk etapta 700 bin metreküp dip çamuru
tarayacak. İZSU Genel Müdürlüğü bu çalışmaları
440 milyon liralık yatırımla gerçekleştirecek. 

“DEVLET DE DESTEK OLMALI”
Körfez’in temizlenme süreci ile yürütülen ça-

lışmalar ilgili yurttaşlar ise şu görüşleri paylaştı:

Karşıyaka’da yaşayan Şeyda Kozan, “Geçtiği-
miz yaz İzmir Körfezi’ni kötü gördüğümüz için
çok korkmuştuk. Ancak İzmir Büyükşehir Bele-
diyesi’nin bu konuda bir çalışması var. Biz bu ça-
lışmaların faydasını görmeye başladık. Temenni-
miz bu çalışmaların devam etmesi. Bu yönde
devletin de destek olması gerek. Belediye belli
bir sınıra kadar çözümleyebiliyor ama umarım
destek olunur. Bu şehir hepimizin şehri” dedi.

“KÖRFEZ’DE İYİLEŞME VAR”
Geçimini İzmir Körfezi’nde balıkçılık yapa-

rak kazanan Yavuz Akdere, “Körfezde yazın
olan balık ölümlerinden sonra çalışmalar başla-
dı. İyileşme var ancak Gediz Nehri’nden gelen
sanayi atıklarının önünün kesilmesi, denetlen-
mesi lazım. Sadece deniz canlıları için değil bu
durum insanlar için de tehdit oluşturacak” şek-
linde konuştu.

Ekonomik koşullar nedeniyle zor
günler geçiren yerel üreticilere

destek sunan 
Kuşadası Belediyesi, balıkçı

esnafının ardından
Güzelçamlı’da faaliyet gösteren

bal üreticilerine de malzeme
desteğinde bulundu

Arıcılara malzeme desteğiArıcılara malzeme desteğiArıcılara malzeme desteğiArıcılara malzeme desteğiArıcılara malzeme desteği
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JEOLOJİ Mühendisi Aysun Aykan, Çanakka-
le'nin Ayvacık ilçesi  geçen hafta meydana gelen
depremle ilgili açıklama yaptı.

Aykan, "Edremit Körfezi'nde 5.3 büyüklüğün-
de bir deprem oldu. Bu depremi üreten fay zonu,
Kuzey Anadolu fay zonunun güney kolunu tem-
sil ediyor. Bu bölgede Edremit Körfezi'nde 1944
yılında 6.8 büyüklüğünde yıkıcı bir deprem ya-
şanmıştı. Marmara Bölgesi ve Kuzey Ege genelde
stres biriktiriyor. Edremit Körfezi'nde tarihi dö-
nem içerisinde birçok yıkıcı deprem meydana
geldi. 1944 tarihinde Edremit Körfezi'nin içinde
6.8 büyüklüğündeki deprem ile 37 kilometrelik
bir yüzey kırığı oluşmuş. Bu depremde 2 bin 200
taş evin yıkıldığı, 3 bin 100 evin ağır hasar gör-
düğü ve 73 kişinin hayatını kaybettiği yapılan
çalışmalara göre tespit edilmişti" dedi.

UYGUN YAPILAR ŞART
"Edremit Körfezi'ndeki fayı deprem tehlike

kaynağı olarak değerlendirmemiz gerekiyor" di-
yen Aykan, "Özellikle son yıllarda Ege kıyıları-
nın farklı yerlerinde depremler meydana gel-
mektedir. 2020 yılında Sisam Adası'ndaki depre-
min etkisi ile İzmir'de yaşanan can kayıpları ha-
len hafızalardaki yerini korumaktadır. 2020'de
Sisam Adası'nda 6.6 büyüklüğünde deprem ol-
muş ve yaklaşık 80 kilometre uzakta İzmir'deki
modern binalar bile yıkılmıştı. Bunun nedeni ise
zemindi. Buradaki alüvyon zemin deprem dalga-
larını çok hızlı iletiyor ve yapıları etkiliyor. Ze-
mine uygun bina yapılmadığında binalarda çok
büyük hasarlar oluyor ya da binalar yıkılıyor.

Yapı stokunu depreme hazırlamamız gerekiyor.
Bunun örneğini 2020'deki Sisam depreminde ya-
şadık. Tıpkı Marmara Denizi'nde olduğu gibi bu
bölgede de büyük bir deprem bekleniyor. Mutla-

ka büyük deprem olacak. Bu bölgenin her yerin-
de, karada, Ege Denizi'nde 7'ye yakın büyük
deprem oluşturabilecek faylar var" ifadelerini
kullandı.

“Ege Bölgesi stres biriktiriyor”
Jeoloji Mühendisi Aysun Aykan Çanakkale depremini değerlendirdi

Makamının kapısını Bucalı kadınlara açtı

Pazar esnafına
çorba hayrı

DENİZLİ'nin Tavas ilçesinde, Tavas Beledi-
yesi tarafından çorba hayrı etkinliği düzenlendi.
Vatandaşlar, sabah saatlerinden itibaren Tavas
Salı Pazarı'nda bir araya gelerek sıcak çorba
ikramından faydalandılar. Etkinlik, Tavas Bele-
diye Başkanı Kadir Tatık'ın katılımıyla gerçek-
leşirken kazanın başına geçerek çorba hayrına
gelen vatandaşlarla ikram etti. Çorba hayrına
ilgi oldukça yoğun olurken, belediye ekipleri ta-
rafından ikram edilen sıcak çorba, vatandaşla-
rın soğuk kış gününde içlerini ısıttı. Başkan Ka-
dir Tatık, "Bu tür etkinliklerle hemşehrilerimizle
bir araya gelmek, onları yalnız bırakmamak bi-
zim için çok önemli. Soğuk kış günlerinde böy-
le bir etkinlik düzenleyerek hem vatandaşları-
mızın içini ısıtmak hem de onlarla bir arada ol-
mak çok değerli" diye konuştu.

Okullara steril
içme suyu ünitesi

EĞİTİME ve öğrencilere destek veren
Merkezefendi Belediyesi, çalışmalarını sür-
dürüyor. Geçtiğimiz günlerde Merkezefendi
Belediyesi, anlamlı bir projeyi daha hayata
geçirerek öğrencilerin temiz ve sağlıklı suya
erişimini sağlamak amacıyla ilkokul ve orta-
okullara
steril içme
suyu üni-
teleri yer-
leştirdi. Bu
yeni uygu-
lama sa-
yesinde,
öğrenim
gören ço-
cuklar, okullarında ücretsiz ve sağlıklı su içe-
biliyor. Proje ilk önce Hacı Halil Bektaş Orta-
okulu’nda uygulandı, daha sonra İsmail Uslu
İlkokulu, Katip Çelebi İlkokulu, Dentaş İlkoku-
lu, Ekrem Başer Ortaokulu, Şehit Hasan
Eser Ortaokulu, Hacı Eyüplü Ortaokulu/ilk-
okul, Ahmet Nuri Özsoy Ortaokulu, Necip
Fazıl Kısakürek İlkokulu, Nermin Osman
Akça Ortaokulları’nda devam ettirildi.

28 Ocak 2025 Salı

BUCA’yı Bucalılar ile birlikte yönet-
mek üzere yola çıktığını ifade eden
Buca Belediye Başkanı Mimar Görkem
Duman, makamının kapılarını bu kez
kadınlara açtı. Kadın Aktivite Merke-
zi’ndeki kursların başlamasını talep
eden kadınların sesine kulak veren
Başkan Görkem Duman, merkezde
yenileme çalışmalarının sona ermesi-
nin ardından kursların başlayacağı
müjdesini verdi.  El emeği ürünlerini

satarak ev ekonomilerine katkı sağla-
yan üretici kadınlara yeni bir pazar ala-
nı sağlamak için çalışma başlattıklarını
da belirten Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, “Üreten kadınların
emeklerinin değer kazanması için onla-
ra destek olmayı sürdüreceğiz. Üretici
kadınların satış yapabilecekleri yeni bir
pazar alanı için çalışmalara başladık”
diye konuştu. Ziyaret eden kadınlardan
birinin mahallelerindeki metruk binanın

tehlike arz etmesi nedeni ile iletişim
merkezini aradığını ve yıkım ekiplerinin
hemen ertesi gün gelerek binayı yıktık-
larını söylemesi üzerine Başkan Gör-
kem Duman şu bilgileri verdi. “Göreve
gelir gelmez iletişimle alakalı özel bir
ekip kurduk. Vatandaşlarımızın sıkıntı-
larını, şikâyetlerini anında tespit edip
çözümünü sağlıyoruz. Sizlere hizmet
etmek benim borcum. Bu benim gör-
evim, yapmam gerekir.”

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki: 

“İlçemizi yeşil alanlarla ön plana çıkarıyoruz”
BORNOVA Belediyesi, ilçenin üç ma-
hallesine üç konsept park yapacak.
Parkların toplam alanı 25 dönüm ola-
cak. Atatürk Mahallesi’nde yapımı son
aşamaya gelen Kıbrıs Parkı’nda Rauf
Denktaş, Bülent Ecevit ve Kıbrıs Şe-
hitleri anısına anıtlar dikilecek. Kazım
Dirik Mahallesi’nde Abide-i Hürriyet
Parkı ve Karacoğlan Mahallesi’nde ise
bisiklet parkurları içeren Pump Track
Parkı inşa ediliyor. 
KIBRIS PARKI’NDA TARİHE VEFA,

GELECEĞE MİRAS
Atatürk Mahallesi’nde 3 dönümlük
alana inşa edeceği Kıbrıs Parkı ile
Kıbrıs Barış Harekatı ve Kuzey Kıbrıs
Türk Cumhuriyeti’nin tarihi figürlerini
ölümsüzleştiriyor. Parkta, KKTC’nin
Kurucu Cumhurbaşkanı Rauf Denk-
taş’ın büstü, Kıbrıs Barış Harekatı’nın
mimarı Bülent Ecevit’in anıtı ve Kıbrıs
Şehitleri’nin isimlerinin yer aldığı anıt-
lar bulunacak. 

ABİDE-İ HÜRRİYET PARKI
ÖZGÜRLÜĞÜN SEMBOLÜ OLACAK

Kazım Dirik Mahallesi’nde Sanayi
Caddesi ile 369/2 Sokak’ın kesişi-
minde yapılacak Abide-i Hürriyet
Parkı, tarihte 31 Mart Vakası olarak bi-

linen ve Meşrutiyet’e ile Osmanlı İm-
paratorluğu’ndaki modernleşme
hareketlerine karşı başlatılan gerici
ayaklanmalarda hayatını kaybeden-
lerin anısını yaşatacak. Yaklaşık 7
dönümlük alanda 31 Mart’ta açılması
planlanan parkta Mustafa Kemal
Atatürk başta olmak üzere Türk
büyüklerinin anıtları yer alacak. 
Karacoğlan Mahallesi’nde 4088
Sokak’ta inşa edilecek Pump Track

Parkı ise 15 dönüm üzerinde bisiklet
severler için özel olarak tasarlanan bir
alan olacak. Parkta, bisiklet sürmek
için modern parkurlar yer alacak. 

YEŞİL YAŞAM ALANLARIYLA
İLÇEMİZE DEĞER KATIYORUZ

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
“Tarihe olan vefamızı, halkımızın
sosyal yaşamına değer katacak Kıbrıs
Parkı projesiyle birleştiriyoruz. Bu
park, hem anıların yaşatıldığı bir
mekân hem de Atatürk Mahallesi
sakinleri için modern bir sosyal alan
olacak. Abide-i Hürriyet Parkı, tari-
himize ışık tutarken Kazım Dirik Ma-
hallesi’nde bir cazibe merkezi haline
gelecek. Pump Track Parkı’nı da pro-
jelendirdik. Tüm bunlarla birlikte Bor-
nova’yı yeşil alanlarıyla ön plana
çıkan bir ilçe haline getirmek için

çalışıyoruz. Çocuklarımız için oyun
alanlarını, halkımız için sosyal ve
sportif mekânları modernize etmeye
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.
n BU BİR İLANDIR

07 kopyası.qxp_QUARKXPRESS (8.5) SABLON 67 LIK BOBIN  26.01.2025  23:23  Page 1



25 Haziran 2024 SalıGÜNDEM8

İzmir’deki kamu arazilerinin Özelleştir-
me İdaresi tarafından imara açılıp satışı hız
kesmeden devam ederken, bir haber de Gü-
zelbahçe’den geldi. Güzelbahçe’nin rayiç
değeri en yüksek mahallelerinden biri olan
Kahramandere Mahallesi’nde, 1668 ada 2 ve
3 parsellerdeki toplam 11.639 metrekare
kamu alanı Özelleştirme İdaresi tarafından
satışa çıkarıldı. Söz konusu kamu arazisi,
satış öncesinde konut alanına çevrilerek
imara açıldı.

Ancak alanın imara açılmasına itiraz
eden İzmir Büyükşehir Belediyesi ve Güzel-
bahçe Belediyesi dava açmıştı. Danıştay’da
görülen dava sonuçlanmadan satış ihalesi-
nin gerçekleşmesi üzerine Güzelbahçe’de
eylem düzenlendi. Eyleme katılan Güzel-
bahçe Belediye Başkanı Mustafa Günay,

“Spor tesis alanı olan yeri konuta çevirerek
yeni bir rant alanı yaratmaya çalışıyorlar.
Buna izin vermeyeceğiz. Güzelbahçe, rant-
bahçe olmayacak” dedi.

MÜCADELE EDECEĞİZ
Özelleştirme İdaresi’nin Güzelbahçeli hem-

şerilere “Burası spor tesis alanı olmasın. Biz
burayı yapılaşmaya açmak istiyoruz” demesi-
nin, vatandaşlara “Spor yapmayın” demek
kadar abes bir plan olduğunu belirten Güzel-
bahçe Belediye Başkanı Mustafa Günay, şun-
ları söyledi: “Vatandaşlarımızın çıkarı doğrul-
tusunda hareket ederek bu plana izin verme-
yeceğiz. İtirazlarımızı yapmamıza ve dava de-
vam etmesine rağmen Özelleştirme İdaresi sa-
tışa çıkıyor. Tüm hukuki yolları sonuna kadar
kullanacağız. Daha mahkeme sonuçlanma-

dan, Danıştay’da beklerken, daha bilirkişi ra-
porları çıkmadan, Şubat’ın 12’sinde buranın
konut olarak ihaleyle satılacağını gördük.
Görmemizle birlikte buna tepki koyduk. Bu-
gün itibarıyla da Danıştay’a itiraz dilekçeleri-
mizi yeniliyoruz. Güzelbahçeli hemşerilerimi-
zin bu süreçte yanımızda olmasını istiyoruz.
Vatandaşlarımızın yaşam standardını yüksel-
tecek spor tesis alanı yapmak yerine, ülkenin
boşalan kasasını doldurma amacıyla birçok
yerin imar planını değiştirip konut yaparak
satan bu anlayışa karşı mücadele edeceğiz.
Kahramandere’de böyle bir yerin ranta veril-
mesini hiçbir zaman kabul etmiyoruz. Kork-
muyoruz, korkmayacağız. Kahramandere’de-
ki bu alanın spor alanı kalması için tüm yetki-
lileri buraya davet ediyoruz. Bu spor alanı
ranta çevrilmesin.”

Güzelbahçe’de ranta izin vermeyeceğiz

Barajlarda su miktarı
kritik seviyede

TÜRKİYE İstatistik Kurumu (TÜİK), ülke ge-
nelinde trafiğe kayıtlı toplam taşıt sayısı ve artış
rakamlarını açıkladı. Verilere göre, İzmir'de trafi-
ğe kayıtlı toplam 1 milyon 954 bin 408 adet taşı-
tın yüzde 51,9'unu otomobil, yüzde 23,8'ini mo-
tosiklet, yüzde 15,2'sini kamyonet, yüzde
4,3'ünü traktör, yüzde 2,6'sını kamyon, yüzde
1'ini minibüs, yüzde 0,8'ini otobüs ve yüzde
0,3'ünü ise özel amaçlı taşıtlar oluşturdu.

2024 yılında trafiğe kaydı yapılan taşıt sayısı
bir önceki yıla göre yüzde 7,1 artarak 157 bin
421 adet oldu. 2024 yılında trafiğe kaydı yapılan
toplam 157 bin 421 taşıtın yüzde 48,7'sini moto-
siklet, yüzde 37,2'sini otomobil, yüzde 9,5'ini
kamyonet, yüzde 2,3'ünü traktör, yüzde 1,5'ini
kamyon, yüzde 0,5'ini minibüs, yüzde 0,3'ünü
otobüs ve yüzde 0,1'ini ise özel amaçlı taşıtlar
oluşturdu.

İZMİR'de son yıllarda azalan ya-
ğışlar barajlardaki su seviyelerinin
düşmesine neden oldu. Geçen yılın
aynı dönemine göre barajlardaki
doluluk oranları arısındaki farklar
susuzluk tehlikesini ortaya çıkardı.
İzmir Su ve Kanalizasyon İdaresi
Genel Müdürlüğü (İZSU) verilerine
göre, kentin içme suyu ihtiyacını
karşılayan Tahtalı Barajı'nda su
miktarı yüzde 14 seviyelerine kadar
geriledi. Geçen yılın aynı dönemin-
de su seviyesi yüzde 32 olarak öl-
çülmüştü. Balçova Barajı'nda geçen
yıl ocak ayında doluluk oranı yüz-
de 58 iken, bugün yüzde 25'e düştü.
Güzelhisar Barajı, geçen yıl ocak
ayında yüzde 85.23 oranla su sevi-

yesi en yüksek baraj olurken, bu yıl
doluluk oranı yüzde 70'e geriledi.
Alaçatı Kutlu Aktaş Barajı'nda ise
geçen senenin aynı döneminde
yüzde 36 olan su seviyesi, bu yıl
yüzde 21'e düştü.

BARAJLAR BOŞ KALACAK
Doluluk oranı artan tek baraj

Ürkmez Barajı oldu. Geçen yıl ocak
ayında yüzde 35 olarak ölçülen se-
viye, bu yılın aynı döneminde yüz-
de 39'a yükseldi.

Bu arada, uzman değerlendirme-
lerine göre 2025 yılında ciddi ve gü-
zel yağışlar beklense de ne yazık ki
barajları yeterli miktarda doldur-
mayacağı ifade ediliyor.

Geri dönüşümle enerji tasarrufu sağlandı
MENTEŞE Belediyesi’nin 2024 yılı

boyunca geri dönüştürülebilir atıkların
doğaya zarar vermeden ayrıştırılarak
ekonomiye kazandırılması için
yürüttüğü çalışmalar kapsamında:
46.692 ton evsel atık, 360 bin kg yeşil
atık, 1.612,64 ton karışık ambalaj, 8.240
kg cam atık,
1.000 kg
bitkisel atık
yağ, 855 kg
atık motor
yağı, 1.210 kg
elektronik
atık, 100.000
kg ömrünü
tamamlamış
lastik,
toplanarak
geri
dönüşüme
kazandırıldı.
Ayrıca, 3.150
kg atık ilaç,
839 kg tıbbi
atık ve 1.000
kg atık pil,
çevreye zarar vermemesi için ayrı
toplanarak lisanslı firmalar aracılığıyla
bertaraf edildi. 

ÇEVREYİ KORUDUK 
Menteşe Belediye Başkanı Gonca

Köksal, atıkların toplanması ve geri
dönüşümü konusunda yürütülen

çalışmalara yönelik açıklama yaptı. Geri
dönüşüm, yalnızca çevreyi korumak
değil, aynı zamanda geleceğe
yaşanabilir bir dünya bırakmak için
önemli olduğunu vurgulayan Başkan
Köksal, açıklamasına şöyle devam etti.
“Menteşe Belediyesi olarak 2024 yılında

tonlarca atığı
geri
dönüştürerek
hem çevreyi
koruduk hem
de ülke
ekonomisine
katkı sağladık.
Bu çalışmalar
sayesinde daha
yeşil ve
yaşanabilir bir
kent hedefimize
bir adım daha
yaklaştık.
Çevreyi
korumak ve
doğal
kaynakları
verimli

kullanmak adına çevre dostu projeler
üretmeye devam edeceğiz. Çevre ve atık
yönetimi konusunda duyarlılık gösteren
vatandaşlarımıza teşekkür ediyorum.
Daha yeşil bir geleceğe hep birlikte
ulaşabilme adına tüm vatandaşlarımızı
geri dönüşüm çalışmalarımıza destek
olmaya davet ediyorum.”

28 Ocak 2025 Salı

Kamu arazilerinin Özelleştirme İdaresi eliyle imara açılmasına tepki gösteren Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa Günay:

Trafiğe kayıtlı araç
sayısı yüzde 8 arttı
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